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Habilitetsgjennomgang 

 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet. Jarl 

Martin inhabil ift. kandidat til ungdomsrådet. 

 

Saksnr.: 025/22-25 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Følgende protokoll ble lagt fram for godkjenning: 

 

• FS-protokoll fra møte nr. 04/22-25 avholdt torsdag 30. juni 2022. 

 

FS-vedtak i saksnr. 025/22-25: 

Protokoll fra FS-møte nr. 04/22-25 godkjennes. 

 

Saksnr.: 026/22-25 Rikets tilstand 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Generalsekretæren ga en kort status på Rikets tilstand siden forrige styremøte med 

særskilt vekt på følgende områder: 

 

• Det er normal drift hva angår aktiviteten, og sesongen er nå godt i gang.  

• Per 31. august har 19.935 betalt sin lisens. 

• «Lisensfondet» kommuniseres bredt, herunder også direkte mellom region og 

klubb. Søknadsfrist er 1. oktober. 

• Kontorene på Ullevaal er ryddet ut og stengt. Forhåpentligvis kan vi flytte tilbake 

primo november. 

• Det er gjennomført en god workshop med Region Nord og Region SørVest mtp.  

VM 2023. 

• Et fagtreff finner sted mandag 5. september på Scandic Lillestrøm. 

• Et trenerutviklingstiltak for alle landslagstrenere og regionale trenere er 

gjennomført på Hamar. Tilbakemeldingene fra denne synes å være gode. 

• Det er gjennomført evaluering av hjemmekontorordningen. 

• Landslagssjef Jonas Wille er godt i gang. 
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• Nasjonal ledergruppe, ledergruppen på Ullevaal og mellomledere skal sammen ta 

studiet Idrett og bærekraft. Oppstart er rett rundt hjørnet. Studiet tas over to 

semestre. 

• En sluttføring av «Long form» avtalen med TV2 og MyGame pågår. 

• Det ble gjennomført et godt personalseminar 23.-25. august med alle håndball-

ansatte. Det var første gang alle ansatte har vært samlet siden 2017. 

• 6 intervjuer til stillingen som nasjonal leder anlegg er gjennomført hvorav 4 går 

videre til runde 2. 

 

FS-vedtak i saksnr. 026/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering. 

 

Saksnr.: 027/22-25 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Presidenten ga en kort status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige 

styremøte med særskilt henblikk på følgende: 

 

• Arbeidet med nasjonalarena og utviklingsfasiliteter fortsetter og er i godt driv 

sammen med Bærum kommune 

• President og GS deltok i et skandinavisk møte fredag 26. august. 

• Et utkast til en ny forskrift er sendt ut. Denne innebærer at det må gis et samtykke 

fra foresatte for at utøvere under 18 år kan dopingtestes uanmeldt. Dette gjelder 

kun de utøverne som er definert som toppidrettsutøvere (dvs. yngrelandslag og 

REMA 1000-ligaen). En kopi av erklæringen skal foreligge både hos Antidoping 

Norge og NHF. Spillere uten slik erklæring på plass, kan ikke benyttes verken på 

trening eller i kamp 

 

FS-vedtak i saksnr. 027/22-25: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering. 

 

Saksnr.: 028/22-25 NHF som organisasjon 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Generalsekretæren presenterte NHFs administrative organisering, herunder også viktige 

eksterne kontaktpunkter/relasjoner.  
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Etableringen av nasjonal ledergruppe og de nasjonale fagteamene har bidratt til en 

dreining av arbeidsmetodikken, og gjort beslutningsprosessene betydelig kortere.  

Nasjonal ledergruppe arbeider til enhver tid for å skape et fellesskap som alle tilhører og 

der alle drar i samme retning. En tydelig retning med prioritering av ressurser, 

entusiasme og god kommunikasjon er nøkkelen for å lykkes i så måte.  

 

I fellesmøtet mellom Forbundsstyret og alle Regionstyrene 16.-18. september blir det 

viktig å gi en grundig framstilling av hvordan norsk håndball er organisert, samt klargjøre 

mandat og roller til de ulike funksjonene. Videre invitere til godt samarbeid og skape et 

felles fokus på viktige områder for tiden foran oss. 

 

FS-vedtak i saksnr. 028/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens presentasjon til orientering. 

 

Saksnr.: 029/22-25 Økonomi 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Økonomi 

Saksinnleder: Ass.gen.sek. og generalsekretæren 

 

Regnskap Q2 

Til møtet forelå regnskap med tilhørende økonominotat for regnskap. Generalsekretæren 

ga noen utfyllende kommentarer i møtet. 

 

Regnskapet per Q2 er, som for Q1, det første regnskapet siden 2019 som i liten grad 

preges av pandemien i seg selv. Det er grunn til å anføre at den prisveksten som har 

funnet sted så lang i 2022 påvirker kostnadsnivået (og derigjennom resultatet) i Q2. 

Dette gjelder i første rekke økte priser på reise/overnatting og strøm. Den internasjonale 

aktiviteten preges i tillegg av fortsatt smitteverntiltak, noe vi må forvente vil vedvare ut 

2022. Aktivitetsnivået er høyt, og vil fortsette å stige i takt med at vi i stadig større grad 

vender tilbake til normalen, i tillegg til at det gjennomføres nye aktiviteter for å ta igjen det 

vi tapte under pandemien. Dette er forhold som nok vil prege hele 2022.  

 

I sum viser regnskapet driftsinntekter på NOK 84.506.501,-og driftsutgifter på  

NOK 95.566.275,-. Regnskapet for Q2 etter finans viser et underskudd stort NOK 

10.829.277,-, og NOK 664.777,-svakere enn budsjett. (Både driftsresultat og budsjett-

messig avvik på samme nivå som Q1 regnskapet.) 

 

GS anser det som svært viktig å opprettholde et høyt aktivitets- og ambisjonsnivå 

gjennom hele året. Norsk håndball har, som følge av pandemien og lav/liten aktivitet, 

mistet mange aktive og frivillige. Et høyt og kvalitativt godt aktivitetstilbud er avgjørende 

for å kunne ta igjen tapt terreng. GS mener dette er økonomisk forsvarlig (og riktig) med 

basis i tidligere svært gode regnskapsår. Regnskapet er i henhold til budsjett med relativ 

få og små avvik på postnivå. 
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Rapporteringsrutiner og regnskapsoppbygging 

I møtet ble det gitt en gjennomgang av rapporteringsrutiner og regnskapsoppbygging. 

 

Det ble innledningsvis henvist til den strukturen som er forklart i det foreliggende 

økonominotatet. Forbundsstyret får en kvartalsvis rapportering på regnskap på 

overordnet nivå. Øvrige rapporter gis knyttet til årsregnskapet.  

 

Avklaringsspørsmål fra Fondsstyret  

Forbundsstyret har eiendomsretten til midlene i perioden mellom Håndballtingene. 

Fondsstyret ønsket å stille noen avklaringsspørsmål til Forbundsstyret. Dette som 

grunnlag for å kunne ferdigstille et forslag til justering av retningslinjene av punkt 4, 

kapitalforvaltning.  

 

1. Er midlene i Asbjørn Henriksens Fond til Håndballidrettens fremme i første rekke 

tiltenkt å bidra til delfinansiering av et framtidig nasjonal anlegg i håndball og for 

innendørsidrettene? 

 

2. Hvilken tidshorisont har Forbundsstyret for eventuelt å kunne benytte fondets 

stamkapital, hele eller deler av stamkapitalen?  

 
Risikoprofil og investeringsvalg har en sammenheng med langsiktigheten på 

investeringene. Dersom Fondsstyret velger å investere i verdipapirer 

(eksempelvis aksjefond) med høyere risiko, så bør tidshorisonten for 

investeringene være 5 år eller mer. Det betyr selvsagt ikke at ikke investeringen 

kan innløses tidligere ved behov, men tidshorisonten vil være en buffer for å 

kunne ta kortsiktige svingninger og usikkerhet i aksjemarkedet. 

 

FS-vedtak i saksnr. 029/22-25: 

Regnskap Q2 

Forbundsstyret tar regnskap for Q2 med tilhørende økonominotat til orientering. 

 

Rapporteringsrutiner og regnskapsoppbygging 

Forbundsstyret tar ass.gen.sek. sin presentasjon til orientering. 

 

Avklaringsspørsmål fra Fondsstyret 

Midlene i fondet er i første rekke tiltenkt å bidra til delfinansiering av et framtidig 

nasjonalanlegg.  

 

Forbundsstyret er tilhenger av lav risiko i en verden med et krevende marked, og 

støtter derfor innspillet om en lenger tidshorisont på 5-10 år dersom det skal gjøres 

investeringer med høyere risiko. 

 

  



 

Side 6 
 

 

Saksnr.: 030/22-25 Forbundsstyret 2022-25 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Innledningsvis redegjorde presidenten for dagens politiske organisering.  

 

Hvem er vi, og hva vil vi? 

Den enkelte presenterte seg selv, slik at de øvrige styremedlemmene fikk god innsikt i 

hverandres «sivile» og håndballmessige kompetanse og preferanser. I møtet ble også 

resultatet av MAP analysen forklart og presentert. Dette er en test som er utviklet av og 

brukes av Nordnorsk Lederutvikling. Gjennom denne testen fikk Forbundsstyret en god 

innsikt i den enkeltes profil og de utfordringer enkelte profiler har i forhold til andre 

profiler. Dette ikke minst et godt grunnlag for å utvikle et best mulig samarbeid og 

kommunikasjon i styret. 

 

I etterkant av dette drøftet styret områder hvor det eventuelt er behov for å forsterke 

innsatsen, etablere nye relasjoner/kontakter m.m. 

 

FS-vedtak i saksnr. 030/22-25: 

Til orientering og videre arbeid.  

 

I møtet lørdag 17. september drøfter Forbundsstyret hvordan de skal jobbe i 

perioden, samt hvordan samspillet med NIF, ulike departement m.fl. bør foregå, 

Videre hvordan internasjonalt arbeid og samhandling med norske representanter i 

internasjonale verv bør fungere. 

 

Saksnr.: 031/22-25 Håndballtinget 2022 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Ass.gen.sek. 

 

Oppfølging av tingvedtak 

Utover “Økonomi som barriere” og etableringen av Ungdomsrådet (behandlet som egne 

saker i dette møtet), er det oppfølging av OU-utvalgets rapport/innstilling som sammen 

med Strategiplanen framstår som de viktigste oppfølgingsområdene.  

 

Videre arbeid med Strategiplanen 

Hovedlinjene i Strategiplanen ligger fast, og har ligget fast over flere år. Det overordnede 

målet er fortsatt flest mulig, lengst mulig. Prioriteringene er ikke i vesentlig grad endret.  
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Hovedforskjellen fra de to foregående Strategiplanene er innføring av bærekraftsarbeid, 

organisasjonsutvalgets arbeid og innstillingen fra denne, samt at prioriteringene er noe 

mer spisset enn i tidligere versjoner. 

 

Forbundsstyret drøftet hvilke måleparametre som bør etableres, samt hvorvidt det bør 

velges ut noen få målbare områder. Selve ryddeprosessen med innspillene som ble 

fremmet på Håndballtinget er godt i gang. 

 

FS-vedtak i saksnr. 031/22-25: 

Oppfølging av tingvedtak 

Til videre arbeid. 

 

Strategiplanen 

Forbundsstyret ber GS om å ferdigstille et utkast til ny Strategiplan i tråd med 

innspillene som framkom i møtet. 

 

Saksnr.: 032/22-25 Ungdomsrådet 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Det vises til vedtak i saksnr. 7.1.4 på Håndballtinget der følgende vedtak ble fattet: 

 

 
 

Forbundsstyret drøftet innfasingen av Ungdomsrådet og oppnevnte navn basert på 

innspill fra regionene.  

 

FS-vedtak i saksnr. 032/22-25: 

Forbundsstyret oppnevner Ungdomsrådet som følger: 

 

• Kaja Karoline Svendsen  Region Nord 

• Niels Adon Leenders   Region Nord 

• Nils Fjeldstad Lino   Region Vest 

• Malin Tvedt    Region Vest 



 

Side 8 
 

• Henry Chau    Region SørVest 

• Ingrid Holtskog   Region SørVest 

• Andrea Charlotte Borge  Region Sør 

• Espen Gulbrandsen   Region Sør 

• Lisbeth Risheim   Region Innlandet 

• Jakob Lund Kristiansen  Region Innlandet  

• Keven Tveter Pedersen  Region Øst 

• Maren Stokke Engerdahl  Region Øst 

 

Styremedlem Nora Kaalstad vil fungere som bindeleddet mellom Ungdomsrådet og 

Forbundsstyret.  

 

Ungdomsrådets mandat, oppgaver og ansvar, herunder også budsjett, settes på 

agendaen til et kommende Forbundsrådsmøte. 

 

Saksnr.: 033/22-25 Økonomi som barriere 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Det vises til vedtak i saksnr. 7.4.1 på Håndballtinget der følgende vedtak ble fattet: 
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FS-vedtak i saksnr. 033/22-25: 

Forbundsstyret ser det naturlig og ønskelig at forslagsstiller, Region Øst, leder dette 

arbeidet. Forbundsstyret v/presidenten vil derfor forespørre Region Øst om de kan 

påta seg denne oppgaven.  

 

Styremedlemmene Christian Berven og Jarl Martin Møller ble i møtet oppnevnt som 

representanter fra Forbundsstyret.  

 

Saken settes på agendaen til det kommende Forbundsrådsmøtet. 
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Saksnr.: 034/22-25 Final 8 - alkoholservering 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Arrangement 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I forbindelse med innføringen av Final 8, er det et ønske fra teknisk medarrangør (ØIF 

Arendal) om mulighet for alkoholservering basert på tilsvarende premisser som for våre  

internasjonale kamper. Forbundsstyret har så langt holdt fast ved at alkoholservering kun 

skal skje ifm. internasjonale kamper.  

 

I møtet drøftet Forbundsstyret om tidspunktet nå er inne for å vurdere en begrenset 

mulighet til å servere alkohol også ved større nasjonale arrangementer. 

 

FS-vedtak i saksnr. 034/22-25: 

Forbundsstyret ønsker at norsk håndball skal være en familievennlig arena. Samtidig 

ser Forbundsstyret et ønske om å tilpasse seg enkelte øvrige idretter, herunder NIFs 

retningslinjer. Det presiseres, som det også står i retningslinjene, at det alltid vil være 

den aktuelle kommune som gir tillatelse eller ikke. 

 

Saksnr.: 035/22-25 Høring: Alternative modeller for sammen-

setning av Idrettstinget 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Ass.gen.sek. 

 

Det vises til forrige møte der Forbundsstyret foretok en innledende drøfting av innspill til 

denne høringen. Til møtet forelå et notat i sakens anledning, samt selve hørings-

dokumentet fra NIF. Ass.gen.sek. innledet på innholdet i høringsdokumentet, samt for de 

områdene som GS foreslår at bør tydeliggjøres i høringsuttalelsen..  

 

FS-vedtak i saksnr. 035/22-25: 

Forbundsstyret ser det som ønskelig og naturlig at særforbundenes representasjon 

på Idrettstinget økes i forhold til idrettskretsene.   

 

Forbundsstyret ber GS utforme NHFs høringssvar basert på Forbundsstyrets 

diskusjon, og at dette framsendes innen fristen.  

 

  

https://www.idrettsforbundet.no/tema/retningslinjer/alkohol/
https://www.idrettsforbundet.no/tema/retningslinjer/alkohol/
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Saksnr.: 036/22-25 Høring: Spillemiddelsøknaden for 2023 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Ass.gen.sek. 

 

Til møtet forelå et notat i sakens anledning, samt selve høringsdokumentet fra NIF.  

Ass.gen.sek. innledet kort på innholdet i høringsdokumentet, samt på de områdene som 

GS mener det kan være verdt å gi en tilbakemelding på. Spesielt gjelder dette i hvilken 

grad staten skal gis anledning til å øremerke midler som i utgangspunktet er skapt av 

idretten. Regionene er også blitt bedt om å gi innspill, og to har valgt å gjøre dette.  

 

FS-vedtak i saksnr. 036/22-25: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til de framlagte synspunkter, og ber GS om å 

framsende dette innenfor angitt frist. 

 

Saksnr.: 037/22-25 Fellesmøtet FS-RS 16.-18. september 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Presidentskapet gjennomførte 4. august et møte med alle RS-ledere for å diskutere 

muligheten for et fellesmøte mellom FS og alle RS-medlemmer i september. Som følge 

av stor oppslutning rundt dette forslaget, ble det innkalt til et møte på Scandic Oslo 

Airport 16.-18. september. 

 

Som nevnt i møtet 4. august, skal hver region framlegge et tema som regionen synes det 

er viktig å få gjort noe med til det beste for utviklingen av norsk håndball. Valgt tema må 

være tuftet på Strategiplanen, tingvedtakene og/eller OU-innstillingen. Hver region 

tildeles 25 minutter til en innledning med en påfølgende kort debatt i plenum. Følgende 

temaer er innmeldt: 

 

• Fra Region Nord: strategier og tiltak for å øke håndballaktiviteten i RN fram mot 

2025 

• Fra Region Vest: dommerarbeid og dommerutvikling 

• Fra Region SørVest: frivillighet etter pandemien 

• Fra Region Sør: dialogmøter med klubber 

• Fra Region Øst: rekruttering (gutter/trenerrollen) 

• Fra Region Innlandet: samfunnsutvikling og økonomi – barriere for videre vekst? 

 

I styremøtet drøftet Forbundsstyret den tentative agendaen for møtet, samt hvilke tema 

Forbundsstyret skal løfte fram.  



 

Side 12 
 

 

FS-vedtak i saksnr. 037/22-25: 

Forbundsstyret vedtar følgende agenda for møtet: 

 

• Klubbenes forventninger og ønsker til norsk håndball i OU-innstillingen 

• Strategiplanen vedtatt på Håndballtinget 

• Styring og ledelse i norsk håndball 

• Administrasjon, ledelse og mandater i NHF 

• Presentasjon av valgte temaer fra regionene 

• Kjennetegn på god drift og godt utviklingsarbeid sentralt og regionalt 

• Politisk vi og politiske oppgaver i norsk håndball 

 

Forbundsstyret ber GS om å ferdigstille agendaen og gjøre denne kjent for møtets 

deltakere 1 uke før møtet. 

 

Saksnr.: 038/22-25 Rapporter og referater 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. Kort stemningsrapport fra sommerens mesterskap 

Hovedleder for de respektive lagene gir en kort stemningsrapport fra sommerens 

mesterskap. 

 

FS-vedtak i saksnr. 038/22-25: 

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering. 

 

 


